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              Fråga kommunfullmäktige 
 

Jag blir ofta kontaktad av Oxiebor som ställer frågor om Oxie Centrum. Det förs även diskussioner i 
olika lokala grupper på Facebook om Oxie Centrum. Några vanliga synpunkter brukar vara om Malmö 
stad har några planer på att renovera och fräscha upp centrat. Verksamheter läggs ner och det finns 
tomma lokaler. Cirkulerar även uppgifter om att de restauranger som finns på torget är på väg bort.  

Det finns helt enkelt en oro för att Centrum ska bli ännu mer öde och trist. Något som kan påverka 
Oxie negativt och det på flera olika sätt.  

Enligt uppgift fanns det tidigare ett Malmö initiativ om att rusta upp Oxie Centrum men eftersom det 
är Brinova som har marken kan kommunen inte göra mer än att uppmana dem att göra det. 

Här står vi och läget känns låst. Många hade önskat sig en liknande lösning i Oxie som kommunen 
gjort på till exempel Lindängen.  

Med anledning av ovan vill jag ställa en fråga till Teknikkommunalrådet Andreas Schönström (S) 

Kommer kommunalrådet Schönström utifrån sitt ansvarsområde verka för ett mer levande och 
uppfräschat Centrum i Oxie? 

 

______________________ 

Magnus Olsson (SD) 
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